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Protokoll 
 

Protokoll: Brukerutvalg STHF Dato: 7. desember 2023 
Møteleder: Ingrid Risland Tid: 1000 – 1400 
Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Direktørens møterom 
Deltakere: 
 
 
 
 

Sykehuset Telemarks brukerutvalg 
Ansgar Berg, klinikksjef BUK 
Geir Olav Ryntveit, økonomidirektør - vedr sak 56-2023 
Ann Iserid Vik-Johansen, seksjonsleder ØNH – vedr sak 59-2023 
Rita Andersen, tidligere brukerrepresentant – vedr sak 60-2023 
Morten Nilsen, eiendomssjef - vedr sak 62-2023  
Anne Borge Kallevig, administrasjonskonsulent, referent 
 

Fravær: Helge Holtan, Kreftforeningen 
Marion Jakobsen, FFO Telemark/ Foreningen for Kroniske Smertepasienter 
Renate Stenstrøm, A-larm 
Linda Charlotte Gunnreis, Pasient og brukerombud Vestfold og Telemark, kontor Skien 
Egil Rye-Hytten, regional brukerrepresentant 
Tom Helge Rønning, administrerende direktør  

  
Saksnr. Sak 
00-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner innkalling og saksliste. 
 

55-2023 
 

Godkjenning av protokoll fra 19. oktober 2023 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner protokoll fra brukerutvalgsmøte 19. oktober 2023. 
 

56-2023 
 

Virksomhetsrapport per oktober 2023 
 
Oppsummering oktober – aktivitet og tilgjengelighet 
 

• Noe lavere belegg i somatikken. Samlet belegg 97%, varierende mellom 51-
111%. 

• Antall pasienter på venteliste øker. Venteliste til operasjon øker. 
• Antall og andel pasienter passert planlagt tid fortsatt på høyt nivå.  

• Målsetning (nasjonal) for ventetider er oppnådd i BUP og TSB.  Ventetider 
(påstartede) avtar i SOM og VOP. 

• Svak nedgang i fristbrudd  (ventende og påstartede (9%)) 
• Andel og antall korridorpasienter avtar (2,7%). 

• Samlet ISF-aktivitet (rapportert) i somatikken er 6% under budsjett i oktober, -
1%  akkumulert.  

• Interne tall for pakkeforløp kreft for oktober viser gode resultater (79% i 
måned, 73% hiå) 

 
• Resultat for måned = -9,3 mnok (vs budsjett +1,67 mnok) 
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Saksnr. Sak 
• Resultat hiå = -72,9 mnok (vs budsjett 16,7 mnok) 
• Budsjettavvik =  - 89,6 mnok 
• Årsaker til avvik: 

o høye kostnader til variabel lønn og innleie 
o høye kostnader til varekjøp  
o høye gjestepasient- og fristbruddkostnader 
o høyt belegg med krevende driftsituasjon på somatiske 

sengeposter  
o forsinket gjennomføring av budsjetterte merverditiltak 
o kostnader knyttet til innføring DIPS Arena  

 
Vedtak: 
Brukerutvalget tar virksomhetsrapport per oktober 2023 til orientering. 
 

57-2023 
 

Handlingsplan for brukerutvalget 
 
Vedtak: 
Brukerutvalget godkjenner Brukerutvalget Sykehuset Telemark HF Handlingsplan 2024. 
 
Planen tas opp til evaluering etter 1.kvartal 2024. 
Handlingsplanen sendes styret ved Sykehuset Telemark HF til orientering. 

 
58-2023 Innspill til revidering av felles retningslinjer for brukermedvirkning på systemnivå 

 
Vedtak 
Innspill fra brukerutvalget ved Sykehuset Telemark HF er at nåværende retningslinje fra 
Helse Sør-Øst videreføres som felles retningslinjer for hele helse Norge. 
Brukerutvalget svarer opp Helse Sør-Øst innen fristen 13.12.2023. 
 

59-2023 Søvnapnéskinne – orientering om sykehusets avtale for denne tjenesten 
 
Seksjonsleder ved ØNH, Ann Iserid Vik-Johansen orienterte om innkjøpsavtalen 
Sykehuset Telemark har ang søvnapnéskinne. Avtalen er inngått med en varighet på 2 
år, og skal fornyes igjen i 2024. 
Det viser seg at dagens leverandør av tjenesten ikke har lokaler hvor pasienter i rullestol 
kan møte. Alternativ da er Arendal. 
Brukerutvalget ber om å bli involvert i kommende anbudsrunder ved kjøp av tjenester, 
og ber samtidig om at innkjøp gjøres oppmerksom på at der sykehuset kjøper tjenester 
utenfor eget hus er universell utforming av behandlingssted svært viktig. 
 
God og stor meningsutveksling rundt tjenester angående høreapparat. 
 

60-2023 Status prosjekter 
• Gjennomgang av prosjektene 
• Fra KPU:  

- Paracet til barn – bransjestandard 
Brukerutvalget ønsker å sende en henvendelse til det regionale 
brukerutvalget vedr. dette. 
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Saksnr. Sak 
Fra styremøte 27.november 2023: 
             Brukerutvalget er ikke fornøyd med at de ikke var involvert i prosessen rundt   
             nedleggelsen av tilbudet på Nordagutu.  
             Sykehuset skal etablere et tilbud for utredning til pasienter med syklig overvekt. 
             Dette er tenkt plassert i Skien. Pusterommet på Nordagutu skal videreføres og  
             flyttes til Notodden. 

• Rita Andersen, tidligere leder av brukerutvalget og brukerrepresentant i 
Prosjektstyret USS, orienterte om sin erfaring i prosjektet 

• Ny brukerrepresentant i prosjektstyre USS: Ingrid Risland 
• Ny arbeidsgruppe «Arbeid for felles hovedekspedisjon – standardutforming og 

navngiving/markering av ventesoner: brukerrepresentant Bente L. Mathisen 
• Ny arbeidsgruppe «Arbeid med felles hovedekspedisjon – planlegge utforming 

av hovedekspedisjon»: brukerrepresentant Jørn-Roger Steen  
 

61-2023 
 

Pasient- og brukerombudets orienteringer 
v/ Linda Charlotte Gunnreis 
 

• UTGÅR grunnet sykdom 
62-2023 
 

Handicapparkering 
 
Eiendomssjef Morten Nilsen orienterte om dages HC parkeringsordning både på 
Notodden og i Skien. 

• På Notodden sees det nå på mulighet for å utvide dagens ordning med 2 nye 
plasser. 

• I Skien sees det på hvordan få plassene til kort stopp - «av og på stigning» ved 
hovedeksp. bedre, slik at f.eks. passering av andre kjøretøy blir lettere. 

             Ett mulig alternativ er å forlenge strekket og skilte godt. 
• Handicapparkering i Skien – antall plasser 

 – for å se om det er behov for å øke antall plasser vil det bli gjennomført en 
telling på hvor mye disse plassene brukers. 

 
63-2023 
 

Eventuelt 
 

• DPS Porsgrunn/Skien 
DPS (Distriktspsykiatrisk senter) er ikke flyttet fra Porsgrunn til Skien, men det er 
foretatt en funksjonsfordeling av DPSet 
 Porsgrunn – Allmenpsykiatrisk poliklinikk 
 Skien – Akuttpsykiatri og rus 

 
             Stor meningsutveksling rundt dette. 
 
 

• Brukerutvalget hadde et spørsmål om liggetid og endringene som er observert i 
2023 sammenliknet med 2022. Dette er svaret: 
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Saksnr. Sak 

 
 

 
UPS har jobbet mye med å tilby behandling ambulant for å forhindre unødige 
innleggelser. Som en ser så er antall pasienter innlagt betydelig lavere enn 2022, men 
liggedøgnene er blitt lengre som kan indikere at det nå kun er de sykeste som får 
døgnbehandling. 

 
 

  
Neste møte i brukerutvalget er 25. januar 2024 
 

 
Presentasjoner avholdt i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 
Møtet ble avsluttet kl.  13:40. 
 
Skien, 7.desember 2023 
Anne Borge Kallevig 
referent 


